



50型主犁犁铧

Type 50 Main Plough Share

50型主犁犁铧耐磨件均选用优质硼钢,采用先进的热处理工艺,适用于砂石地、黏土地等复杂环境使用,适用于大型拖拉机。

The wear-resistant parts of the plough share of model 50 main plough are all made of high-quality boron steel and adopt advanced heat treatment technology. They are suitable for use in complex environments such as sand and gravel ground and clay ground, and are suitable for large tractors.



50型轻体主犁犁铧

Type 50 Light Main Plough Share

50型轻体犁铧耐磨件均选用优质硼钢,采用先进的热处理工艺,犁体更加轻巧,适用于大中型拖拉机。

The wear-resistant parts of type 50 light ploughshare are all made of high-quality boron steel. With advanced heat treatment technology, the plough body is more lightweight and suitable for large and medium-sized tractors.



副犁系列

Deputy Plough Series

副犁系列犁柱主要有整体副犁柱、分段副犁柱两大类;副犁铲、副犁壁涵盖8系、9系全部产品,为客户提供更多的选择。副犁系列产品均选用优质硼钢,采用先进的热处理工艺,产品寿命进一步提升,灭茬效果更优。

Auxiliary plow series of auxiliary plow column mainly has a whole auxiliary plow column, sublevel auxiliary plow column two categories; Vice plow shovel, vice plow cover 8 series, 9 series of all products, for customers to propose more choices. The AUXILIARY plough series products are selected with high quality boron steel and advanced heat treatment technology, which further improves the product life and better stubble elimination effect.



名称 DESCRIPTION	编号 CODE	重量 WEIGHT
犁尖	C001-4150	2.5
	C001-4151	2.5
	C001-4150H	2.5
	C001-4151H	2.5
主犁铲	C002-2132	4.4
	C002-2133	4.4
	C002-2134	5.4
	C002-2135	5.4
	C002-2136	5.9
	C002-2137	5.9
	犁侧板	C003-1506
C003-1507		5.6
C003-1508		6.0
C003-1509		8.4
犁侧板楔子	C004-1900	1.0
	C004-1901	1.0
	C005-2890	1.3
	C005-2891	1.3
连接板	C007-5600	4.3
	C007-5601	4.3
主犁托	C009-1010	13.2
	C009-1011	13.2
栅条	C010-4012	4.7
	C010-4013	4.7
	C010-4020	3.3
	C010-4021	3.3
	C010-4030	4.8
	C010-4031	4.8
	C010-4042	7.3
犁脰	C011-1000	2.3
	C011-1001	2.3



名称 DESCRIPTION	编号 CODE	重量 WEIGHT
副犁铲	C012-3710	1.4
	C012-3711	1.4
	C012-3726	2.2
	C012-3727	2.2
副犁壁	C013-0620	2.8
	C013-0621	2.8
	C013-0622	4.8
	C013-0623	4.8
	C014-0840	3.4
副犁托	C014-0841	3.4
	C014-0842	4.8
	C014-0843	4.8
副犁柱	C016-0012	12.2
	C016-0031	16.8
	C016-0034	16.8
犁梁弯夹板	C017 2556 R	7.6
	C017 2557 L	7.6
	C017 2558 R	7.6
	C017 2559 L	7.6
	C017 2562 R	10.0
	C017 2563 L	10.0
	C017 2564 R	10.0
	C017 2565 L	10.0
平夹板	C018 3825	8.6
	C018 3832	10.0
主犁柱	C020 2703	27.7
	C015-8001	13.3
	C015-8503	16.5
	C015-8506	13.9
	C015-9001	17.6

